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1. Login 登入 

Scheme member will be given a User ID and a password (first password) during member registration.  

計劃成員於註冊時將獲發客戶號碼及密碼 (第一密碼)。 

 

The “MPF Enquiry System” can be accessible via the YF Life homepage (www.yflife.com) by selecting 

the “LOGIN” menu and scheme members are required to input their User ID, first password and 3 

randomly selected characters of the second password for system login. 

 

通過萬通保險主頁 (www.yflife.com) 下的「登入」一欄可選按「強積金查詢系統」， 而計劃成

員需要輸入客戶號碼、第一密碼和第二密碼的隨機 3 個字符方可登入系統。 

 

 

 

http://www.yflife.com/
http://www.yflife.com/


 

4 | P a g e  

 

 

 

 

 

 



 

5 | P a g e  

 

2. Setup Second Password 設置第二密碼 

2.1 New Scheme Member (First Time Login) 新計劃成員 (首次登入) 

  

 Enter User ID and click “Password” 輸入客戶號碼，然後按「密碼」 

              

 Upon User ID validation, the browser will be re-directed to the page of set up second 

password  驗證客戶號碼後，將轉至設置第二密碼的頁面 
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 Scheme member is required to enter first password (Note: the first password was issued 

during member registration), set up the second password and then click “Submit”. Upon 

successful set up, the browser will be re-directed to the login page. 

計劃成員需要輸入第一密碼（注意：第一密碼是在成員註冊時發出的），並設置第

二密碼，然後按「遞交」。 成功設置後，將轉至登錄頁面。 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

7 | P a g e  

 

2.2 Existing Scheme Member 現有計劃成員 

  

 Enter User ID and click “Password” 輸入客戶號碼，然後按「密碼」 

              

 Upon User ID validation, the browser will be re-directed to the page of set up second 

password  驗證客戶號碼後，將轉至設置第二密碼的頁面 
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 Scheme member is required to enter first password (Note: the first password is the original 

password), set up the second password and then click “Submit”. Upon successful set up, 

the browser will be re-directed to the login page. 

計劃成員需要輸入第一密碼（注意：第一密碼是原有密碼），並設置第二密碼，然

後按「遞交」。 成功設置後，將轉至登錄頁面。 
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3. Successful Login 成功登入 

 

The “Important Notes” and “Online Terms and Conditions for use of the MPF Enquiry System will be 

displayed after successful login. Scheme member should read all the terms and conditions carefully 

and click on “ACCEPT” in order to use the MASS MPF Enquiry System.   

成功登入後，螢幕會彈出「重要事項」及「聯線條款說明」視窗。計劃成員應細閱所有條款和

細則，然後按「接受」，方可使用「萬全強積金網上查詢系統」。 
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